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Výbor pro dopravu Zastupitelstva Plzeňského kraje   

Zápis z 19. zasedání dne 23. 1. 2023  
 
  

 

 
 
 

 Prezence 
 

Přítomni předseda: Petr Fišer 
 
členové:  

Václav Bernard 

Robin Bicek 

Michal Hermann 

Ing. Jiří Kohout, Ph.D., MBA 

Ing. Martin Ptáček 

František Synáč  

Zdeněk Vavřička 

 
Omluveni 

 

Michal Doxanský  

Mgr. Jan Šašek 

Radek Wiesner 

 

Hosté Ing. Pavel Čížek – náměstek hejtmana pro oblast dopravy 

Ing. Miroslav Doležal- generální ředitel, SÚSPK, p.o. 

Mgr. Dušan Pakandl – vedoucí odboru dopravy a silničního 

hospodářství, KÚPK 

Bc. Martin Vít- technický ředitel, SÚSPK, p.o 

Ing. Jiří Velíšek- náměstek gen. ředitele, SÚSPK, p.o. 
 

 

 

 
Na vědomí 

 
Odbor kancelář ředitele KÚPK (kopie – prezenční listina) 

 
 

 

Číslo zasedání 

 

19 

Datum konání  23. 1. 2023 – 16.00 hod.  

Místo konání Zasedací místnost E104, KÚPK 

Zapisovatel Šárka Batková, M.Ec. 
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Program 
 

1. Zahájení, kontrola usnášeníschopnosti, určení zapisovatele a volba ověřovatele, 
schválení programu 

2. Kontrola zápisu, kontrola plnění usnesení 
3. Informace ze zasedání Zastupitelstva Plzeňského kraje (zajištění případných úkolů) 
4. Aktuální informace z činnosti Odboru dopravy a silničního hospodářství KÚPK 
5. Informace o materiálech projednávaných Radou Plzeňského kraje z oblasti dopravy 
6. Návrhy materiálů do Zastupitelstva Plzeňského kraje z oblasti dopravy 
7. Aktuální informace z činnosti Správy a údržby silnic Plzeňského kraje, p.o. 
8. Různé, diskuse a usnesení 
9. Termín a program příštího zasedání 
10. Závěr 

 
 

Zápis z jednání 
 

 
Text 

 
 
1.  

 
Zahájení, kontrola usnášeníschopnosti, určení zapisovatele a volba ověřovatele, 
schválení programu 

Předseda Výboru pro dopravu ZPK Petr Fišer přivítal přítomné členy na 19. jednání 
Výboru pro dopravu ZPK, které bylo svoláno elektronickou pozvánkou ze dne 12. 1. 
2023 a zahájil zasedání v 16:00 hodin.  

Přivítal i přítomné hosty. Přítomnost hostů byla schválena.  

Ověřovatelem zápisu a usnesení byl zvolen pan František Synáč, který s nominací 
souhlasil a výbor jej schválil. 

Je přítomno 6 členů, výbor je usnášeníschopný. 

Dále předseda představil program jednání. Program jednání byl schválen.  

 
 

2.  

 
Kontrola zápisu, kontrola plnění usnesení 

Předseda uvedl, že členům byl poslán e-mailem zápis z 18. jednání a dotázal se, zda 
jsou k němu nějaké připomínky. Zápis bez připomínek. 

Na 18. zasedání byla přijata usnesení 92/22- 99/22. 

3.  

 
Informace ze zasedání Zastupitelstva Plzeňského kraje (zajištění případných 
úkolů) 
 
Předseda informoval členy, že ZPK na svém jednání dne 19. 12. 2022 schválilo 
všechny navrhované body z oblasti dopravy. 

Dotazy k tomuto bodu nebyly. Výbor vzal informaci na vědomí. 
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16:07 přišel pan Bernard, je přítomno 7 členů 

4.  

 
Aktuální informace z činnosti Odboru dopravy a silničního hospodářství KÚPK 
 
Předseda požádal Mgr. Pakandla, aby seznámil členy výboru s aktuální činností 
Odboru dopravy a silničního hospodářství KÚPK.  

Magistr Pakandl okomentoval předem zaslaný materiál. 

 Na jednání výboru 5. 12. 2022 byli členové výboru informováni o 
připravovaném vyhlášení veřejné zakázky (dále VZ) „Výběr dopravce pro 
uzavření smlouvy o veřejných službách v přepravě cestujících ve veřejné 
drážní osobní dopravě na lince P1 JIH Horažďovice předměstí – Plzeň – 
Pňovany“.  Výboru byla poskytnuta zadávací dokumentace a prezentace. VZ 
byla vyhlášena. Termín otevírání obálek byl stanoven na 28. 1. 2023. Byla 
doručena žádost o vysvětlení ZD od dopravce, obsahující 20 dotazů.  Tyto byly 
vysvětleny a posunut termín pro podání nabídek na 6. 2. 2023. Dále byla 
doručena 2. žádost o vysvětlení ZD obsahující 1 dotaz, kdy termín nebyl 
posunut. Další dotazy přibývají a jsou postupně zodpovídány. 

 V prezentaci bylo rovněž odkázáno na připravovanou VZ P1 ZÁPAD, kdy 
budou aplikovány identické podmínky. Tato VZ je nyní ve fázi přípravy ZD, 
probíhá pravidelná komunikace s Karlovarským krajem v rámci finalizace 
zadávací dokumentace a zejména v ní obsažené smlouvě a finančním modelu. 
 

Mgr. Pakandl informoval, že aktuální informace z Odboru dopravy a silničního 
hospodářství KÚPK budou představeny také v následujících bodech 5 a 6 pozvánky. 

Dotazy k tomuto bodu nebyly. Výbor vzal informace na vědomí. 

 
 

5.  

 
Informace o materiálech projednávaných Radou Plzeňského kraje z oblasti 
dopravy 
 
Předseda požádal Mgr. Pakandla, aby seznámil členy výboru s průběhy jednání Rady 
Plzeňského kraje. 

Mgr. Pakandl upozornil členy, že obdrželi informace o materiálech projednávaných 
RPK od posledního zasedání výboru, tedy dne 5. 12., 29. 12. 2022. a 20. 1. 2023. 
Termín posledního zasedání RPK byl posunut z 23. 1. 2023 na 20. 1. 2023, bližší 
informace k tomuto jednání RPK obdrží členové na příštím zasedání výboru. 

Dotazy k tomuto bodu nebyly. Výbor vzal informace na vědomí. 

 
 

6.  

 
Návrhy materiálů do Zastupitelstva Plzeňského kraje z oblasti dopravy 
 
Předseda požádal Mgr. Pakandla, aby seznámil členy výboru s informacemi o 
materiálech připravovaných k projednání v ZPK dne 6. 2. 2023. Jedná se o jeden 
materiál: 

 

 Dodatek č. 44 ke Zřizovací listině organizace Správa a údržba silnic 
Plzeňského kraje, p. o.  

 
            Bylo přijato usnesení č. 100/23.  
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7.  

 
Aktuální informace z činnosti Správy a údržby silnic Plzeňského kraje, p.o. 
 
Předseda požádal Ing. Doležala o seznámení s aktuálními informacemi z SÚS PK. 

Ing. Doležal informoval o slavnostním otevření Západního okruhu, ke kterému dojde 
dne 19. 2. 2023. Členům bude zaslaná pozvánka.  Termín 19. 2. byl zvolen na přání 
pana hejtmana, SÚS PK bude papíry podepisovat dne 17. 2. čímž stavbu předá na 
den přesně.  

Co se finanční stránky týče, stavba vychází levněji. Momentálně se řeší poslední 
dodatek na méněpráce. V řešení je ještě vypořádání zhotovitele, který si nárokuje 
doplatek za ztíženou situaci spojenou s covid-19 a válkou na Ukrajině, toto již řešil 
náměstek hejtmana Čížek, patrně se bude řešit soudně, minimálně přes rozhodčí 
soud. I v případě, že by došlo k tomuto vypořádání, vyjde stavba o milion levněji, než 
bylo původně plánováno. 

Pan Hermann se dotazuje, proč cena klesla? Ing. Doležal zodpovídá, že došlo 
k původnímu doměření, víceméně došlo ke zmenšení rozsahu stavby. Mgr. Pakandl 
doplňuje, že celkové náklady včetně služeb jsou rozepsané v předem zaslané tabulce. 

Ing. Ptáček se ptá na narovnání „eSíčka“ mezi Vejprnicemi a Tlučnou- zde údajně 
došlo k vícepracem, o co jde, kdo to staví? Ing. Doležal odpovídá: 1, Tuto stavbu staví 
Roadfin, jedná se o firmu, která vyhrála výběrové řízení 2, Vícepráce vznikly zejména 
kvůli skládce odpadu, která nebyla zaznamenána- musela se vytěžit a odpad uložit na 
skládku. Druhá věc je promokřená půda- vodu bylo nutné zachytit a odvézt do 
Vejprnického potoka. 3, Překládají se zde dvě větve plynovodu. Bc. Vít doplňuje, že 
plyn nemohou vypustit do vzduchu, ale Net4gas ho chce jímat. Nakonec to dokáží 
díky propojce svého systému. V rámci stavby se počítalo s přeložkou plynovodu.  

Pan Hermann se dotazuje, jaká bude maximální rychlost na Západním okruhu? Ing. 
Doležal odpovídá, že 90km/ hod a v určitých úsecích bude omezena. Mgr. Pakandl 
doplňuje, že je to silnice s parametry silnice II. třídy.  

16:16 přišel pan Kohout, přítomno 8 členů 

16:30 odešel pan Bernard, přítomno 7 členů 

16:33 přišel náměstek hejtmana Ing. Čížek 

8.  

 
Různé, diskuse a usnesení 
 
Předseda přivítal náměstka hejtmana Ing. Čížka, pan náměstek vyzval členy 
k dotazům. 
 
Proběhla rozsáhlá diskuze na téma železniční dopravy. Ing. Kohout, Ph.D. žádá o 
bližší informace. Předseda s náměstkem Čížkem souhlasí se zařazením bodu 
„Koncepce železničních tratí“ na některé z dalších zasedání v rámci prezentace 
společnosti POVED. 
 
Předseda poděkoval zúčastněným a ukončil diskuzi. 

9.  
 
Termín a program příštího zasedání 
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Termín příštího jednání je dle plánu činnosti stanoven na 20. března 2023 v 16:00. 
Toto zasedání bude již klasicky v zasedací místnosti č. 326. 

 
 

10.  

 
Závěr 

Předseda poděkoval všem za účast a ukončil jednání v 16:54 hodin. 

 
Zápis byl vyhotoven dne 23. 1. 2023 – počet stran: 5, počet příloh: 2 
 
 
 
 
Šárka Batková, M.Ec. František Synáč Petr Fišer  
 
 
 
 ................  ................   ................  ................  ................  ................  
 zapisovatel   ověřovatel zápisu   předseda výboru  
 
 
 
 


